
országgyűlési képviselő

n; z,k1jl

É=9,.üzF ..: 2H S:21 2 3.

Írásbeli választ igénylő kérdés

Dr. Kövér László úrnak
az Országgyű lés elnökének

Helyben

Tisztelt Elnök Úr !

A Házszabály 91 . § alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok feltenni Dr. Fazekas Sándo r
Vidékfejlesztési Miniszter Úrhoz:

„A helikopteres felderítésről 2 .”

címmel.

Tisztelt Miniszter Úr !

A sajtóból arról értesülhettünk, hogy az idén új felderítési módszerrel dolgoznak a hatóságok a
parlagfüves területek felderítése és fertőzöttsége megszüntetése érdekében, helikopterrel járják a
megyéket .
Korábbi tájékoztatásukkal szemben a légifelvételek készítése szeptember 7-én kezdődött, Győr-
Moson-Sopron megyében .

Ennek kapcsán kérdezem Miniszter Urat :

Hogyan értesítették az érintett megyék lakosságát a szóban forgó helikopteres felderítést
megelőzően?
A 4 mintaterületen végzett feltérképezés mekkora költséggel jár, illetve járt ?
Több szakember szerint késett a helikopteres felderítése . Mit gondol Ön erről? Miért
nem korábban végezték el ezt a munkát? Miért nem az ígért id őszakban, júliusban-
augusztusban végezték el azt?
Mikorra értékelik kí a felderítés eredményeit?
Információm szerint már a tavalyi évben is végeztek helikopteres feltérképezést .
Mekkora területen tették azt? Ennek eredményeként hány esetben szabtak k i
növényvédelmi bírságot ?

Végül kérem, hogy a tavalyi feltérképezés adatait és eredményeit küldje meg részemre .

Várom megtisztel ő válaszát !

Budapest, 2011 . szeptember 26 .

D
(-
r'O al' Lajos

országgyűlési képviselő
MSZP


	page 1

